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                 Saksframlegg 
Saksnr Utvalg Møtedato 

2/19 Formannskap 24.01.2019 
 

Saksbehandler: Kine Larsen Kimo 
Arkivsak: 2019/33 
Dato: 04.01.2019 
 
 

1 Prosjektplan Befruktningsseminar 

 

Søknad om støtte til Befruktningsseminar 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Saken legges fram uten rådmannens forslag til vedtak. 
 
 
 
Saksprotokoll i Formannskap - 24.01.2019  

 

 

Behandling: 

 

Marthe Småvik (FRP) og Maria Gjølgali (AP) meldte seg inhabil etter §6 i Forvaltningsloven 

og fratrådte derfor møte under behandlingen. 

 

Liv Darell (SP) fremmet følgende forslag pkt 1-2:  

 

1.Formannskapet støtter Stjørna næringsforums søknad om befruktningsseminar. 

2.Formannskapet støtter Stjørna næringsforum med kr. 29.500,- til gjennomføring av 
befruktningsseminar. 

 

Camilla Sollie Finsmyr (SP) fremmet følgende forslag pkt 3:  

3. Formannskapet støtter Stjørna næringsforum med kr. 15.000,- til gjennomføring av 
befruktningsseminar. 

 



Benjamin Schei (H): 

4. Det skal kreves sluttrapport med regnskap fra prosjektene som formannskapet bevilger 
midler til. 

 

Votering: 

Punkt 1: 

11 for og 1 imot, og pkt. 1 ble vedtatt. 

Kurt Myrabakk (FRP) stemte imot 

 
Punkt 2 ble satt opp imot 3: 
7 stemmer for og 5 stemmer imot, Liv Darell sitt forslag ble dermed vedtatt. 

 

Disse stemte for Camilla Sollie Finsmyr(SP) sitt forslag: Camilla Sollie Finsmyr(SP), Bjørnar 
Buhaug (SP), Linda Lutdal (H), og Line Marie Rosvold Fjeldahl (V) og Kurt Myrabakk (FRP))  

 

Punkt 4: 

Enstemmig vedtatt 

 

 

Endelig vedtak: 

 

Formannskapet støtter Stjørna næringsforum med kr. 29.500 til gjennomføring av 
befruktningsseminar. 

 

Det skal kreves sluttrapport med regnskap fra prosjektene som formannskapet bevilger 
midler til. 

 

 

 

 

Oppsummering: 
Stjørna næringsforum ønsker i sitt prosjekt #befolkbygda å gjøre noe for å snu utviklinga i 
forhold til nedgangen i befolkningstall. De ønsker å sette søkelyset på hvorfor folk må bosette 
seg i Stjørna området og arrangerer derfor et «befruktningsseminar» som en kickstart.  
 
Stjørna næringsforum søker kr. 29.500 til annonsering, bevertning og kåsør/foredragsholder. 
 



 

Formannskapet har i budsjettår 2019 kr 350.000 til disposisjon i «formannskapets pott». 

 
 

Saksutredning 
Prosjektet #BefolkBygda har som overordet mål å få økt befolkningsvekst i Stjørna i Indre 
Fosen kommune. Området består av tettstedene Råkvåg, Husbysjøen og Selnes. Flere 
aktiviteter er planlagt, men midler som blir omsøkt i denne fasen er gjennomføring av ett 
befruktningsseminar. Seminaret skal gjennomføres i sammenheng med den offisielle 
innvielsen for den nybygde Mælan skole.  

Stjørna har over år opplevd en nedgang i befolkningstall, dette har ført til en reduksjon i antall 
elever/barn på Mælan skole og i Fagerbakken barnehage. Dette er forsøk på å snu denne 
trenden. 
 
 
 
Når det gjelder økonomi ser budsjett og finansieringsplan slik ut;  
 
Budsjett prosjekt: 
Utgifter: 
Aktivitet Sum 

Bevertning 3000,- 

Innleid Kåsør/foredragsholder til seminar 25000,-  

Annonsering 1500,- 

Sum 29 500,- 
  
Finansiering: 
Dugnadstimer forberedelser 30 timer 12 000,- 

Gjennomføring av seminar 60 timer 24 000,- 

Søkte midler fra FSK, Indre Fosen 29 500,- 

Sum 65 500,- 
 

 

Vurdering 
Kommuneplanens samfunnsdel i tidligere Rissa og Leksvik kommuner har begge 
innbyggervekst som mål. Prosjekt #BefolkBygda er et tiltak som kan bidra positivt til å nå 
dette målet. 


